
      ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L'AJUNTAMENT

      Identificació de la sessió

      Núm. 2/04
      Caràcter: ordinari
      Data: 30 de gener de 2004
      Horari: de 10 a 12.30 h
      Lloc: saló de sessions de la Paeria

      Hi assisteixen:
      Àngel Ros Domingo
      Maria Burgués Bargués
      Marta Camps Torrens,
      Lluís P. Alonso Ballester
      Josep M. Llop Torné
      Antoni Llevot Lloret
      Montserrat Parra Albà
      Montse Mínguez Garcia
      Pilar Castillo Elies
      Isidre Gavín Valls
      Conxita Tarruella Tomàs
      Benet Tugues Boliart
      Miquel Padilla Díaz
      Marta Alòs López
      Anna Balañá Brugulat
      Antoni Chico Purroy
      Pilar Arnalot Muntó
      Enric Oró Gallart
      M. Dolors López Aguilar
      Enric Montanya Mías
      Xavier Sàez Bellobí
      Xavier Aluja Farré
      Montse Bergés Saura
      Francesc Pané Sans
      Ramon Camats Guàrdia
      Mercè Rivadulla Gràcia
      Jesús Gutiérrez Bustillo, secretari
      Enric Vicente Català, interventor
      M. Lluïsa Sanz Llavallol, tresorera
      M. Assumpció Massana Estiarte, viceinterventora

      Excusa l'assistència:
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      Candi Villafañe Àrboles

      ORDRE DEL DIA

      ·1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

      Per unanimitat s'acorda aprovar les actes dels següents darrers plens:

      - acta del ple ordinari  del dia 29-12-03

      - acta del ple extraordinari del dia 30-12-03

      - acta del ple extraordinari del dia 8-1-04.

      ·2.- DONANT COMPTE DELS  DECRETS  DICTATS PER L'ALCALDIA DES DEL DARRER
      PLE

      La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia des
      del darrer ple i que  van  del  núm.  4643  al núm.4894 corresponents a
      l'any 2003 i del núm. 1 al núm. 163 corresponents a aquest any 2004.

      ·3.- DONANT COMPTE ESPECÍFICA DE DIVERSOS DECRETS D'ALCALDIA

      La Corporació resta assabentada de les resolucions següents:

      - Decret núm. 4753  de  22-12-03  prorrogant  les funcions del personal
      eventual.

      - Decret núm. 4754  de  22-12-03  prorrogant les delegacions d'Alcaldia
      vigents fins la data d'avui.

      -  Decret  núm.  4836   de   30-12-03   acceptant   la   renúncia,  per
      incompatibilitat del Sr. Josep Pau  i  Pernau  com  a  Cap  del Gabinet
      d'Alcaldia.

      -  Decret núm. 90  de  8-1-04  prorrogant  les  funcions  del  personal
      eventual.

      -  Decret núm. 91  de  8-1-04  prorrogant  les  delegacions  d'Alcaldia
      vigents fins la data d'avui.
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      -  Decret núm. 92 de  8-1-04  pel  qual  s'acorda  la  ratificació  del
      nomenament dels actuals tinents  d'alcalde, el nomenament d'un de nou i
      es modifica l'ordre de les Tinències d'Alcaldia.

      -  Decret núm. 93 de  8-1-04  pel  qual  s'acorda  la  ratificació  del
      nomenament dels membres de ple  dret de la Junta de Govern Local (abans
      Comissió de Govern Municipal).

      -   Decret  núm.  105   de   12-1-04   acceptant   la   renúncia,   per
      incompatibilitat, del Sr. Carles Vega i Castellví com a assessor tècnic
      especial del Gabinet d'Alcaldia.

      - Decret núm. 106 de 12-1-04 nomenant al Sr. Ignasi Calvo i Rivas com a
      assessor tècnic del Gabinet d'Alcaldia.

      - Decret núm. 139 de 14-1-04  pel qual es nomena la Sra. Pilar Castillo
      i Elies com a regidora delegada de Promoció Econòmica i Treball.

      ·4.- SOL.LICITUD AL PARLAMENT  DE  CATALUNYA  PER  ACOLLIR-SE  AL RÈGIM
      ORGANITZATIU  DELS  MUNICIPIS DE  GRAN  POBLACIÓ  QUE  PREVEU  LA  LLEI
      57/2003, DE 16 DE DESEMBRE,  DE  MESURES  PER  A  LA  MODERNITZACIÓ DEL
      GOVERN LOCAL

      Per unanimitat s'acorda:

      Primer.- Sol.licitar al Parlament de Catalunya que adopti les decisions
      oportunes per tal que la  ciutat  de Lleida sigui declarada municipi de
      gran població, en virtut  d'allò  que  disposa l'Article 121.1.c) de la
      Llei reguladora de les bases  de règim local, en la redacció donada per
      la Llei 57/2003, de 16  de  desembre, de mesures per a la modernització
      del  govern  local,  per   tal   que  li  sigui  d'aplicació  el  règim
      organitzatiu previst en el Títol  X  de  la  Llei 7/1985, de 2 d'abril,
      Reguladora de les bases de règim local.

      Aprovar el document de  sol.licitud, adreçat al Parlament de Catalunya,
      que s'annexa a la present proposta.

      Segon.- Encarregar a l'Il.lm.  Sr.  alcalde  per la realització de tots
      els tràmits necessaris  per  l'execució del present acord, facultant-li
      de forma tant àmplia com  en  Dret sigui possible a tal efecte. Aquesta
      facultació inclourà la de presentar tota la documentació complementària
      que consideri escaient així com  la que sigui requerida, en el seu cas,
      pel Parlament de Catalunya.
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      ·5.- ACORD COMPLEMENTARI SOBRE L'APLICACIÓ A L'AJUNTAMENT DE LLEIDA DEL
      RÈGIM ORGANITZATIU DE MUNICIPI DE GRAN POBLACIÓ

      Per unanimitat s'acorda:

      Primer.-  La  creació   d'una   comissió  tècnica  específica  (formada
      essencialment per funcionaris  municipals) amb l'objecte d'estudiar les
      modificacions  organitzatives  que  seran  necessàries  per  aplicar  a
      l'Ajuntament de Lleida el previst en  el nou Títol X de la Llei 7/1985,
      de 2 d'abril, reguladora de  les  bases  de  règim local, que regula el
      règim d'organització dels  municipis  de  gran  població.  Els  membres
      d'aquesta comissió seran designats per l'Alcaldia.

      Segon.- La creació  d'una  comissió  informativa temporal especial, amb
      l'objecte d'informar els acords a adoptar per aplicar a l'Ajuntament de
      Lleida el previst en el nou  Títol  X  de la Llei 7/1985, de 2 d'abril,
      Reguladora  de  les  bases   de   règim  local,  que  regula  el  règim
      d'organització dels municipis de gran població. Aquesta Comissió estarà
      presidida per l'Alcaldia i en formarà part un representant de cada grup
      polític  de la Corporació,  aplicant-se  el  sistema  de  vot  ponderat
      previst en l'article 58.3 de la LMRLC.

      ·6.- INICI D'EXPEDIENT D'ATORGAMENT  DE  LA  MEDALLA  DE  LA  CIUTAT  A
      L'HBLE. SR. ANTONI SIURANA I ZARAGOZA

      Per unanimitat s'acorda ratificar el Decret d'Alcaldia de data 28-1-04,
      pel qual es resol:

      1r. Incoar un  expedient contradictori per acreditar circumstancialment
      els mèrits concurrents en l'Hble.  Sr. Antoni Siurana Zaragoza per a la
      concessió al seu favor d'una Medalla de la ciutat.

      2n.  Nomenar  al  Sr.  Josep  M.  Llop  Torné,  regidor  instructor  de
      l'expedient i al Sr.  Antoni  Novell  Fabregat,  secretari, per tal que
      procedeixin a la tramitació de l'expedient.

      ·7.- INICIAR EXPEDIENT D'ATORGAMENT DE  LA  PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT
      CULTURAL A L'ATENEU POPULAR DE PONENT

      Per  unanimitat s'acorda ratificar el decret d'Alcaldia de data 28-1-04
      pel qual es resol:

      1r. Incoar un  expedient contradictori per acreditar circumstancialment
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      els mèrits concurrents en l'Ateneu Popular de Ponent per a la concessió
      al seu favor d'una Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic.

      2n.  Nomenar  a  S.Sa.  Xavier  Sàez  Bellobí,  regidor  instructor  de
      l'expedient i al Sr.  Lluís  Sanmartin  Baiget,  secretari, per tal que
      procedeixin a la tramitació de l'expedient.

      ·8.- RATIFICACIÓ DE L'ACORD DE LA COMISSIÓ DE GOVERN QUE APROVÀ L'ANNEX
      X  AL  DOCUMENT  D'ADHESIÓ   DE  L'AJUNTAMENT  DE  LLEIDA  A  L'ESTACIÓ
      EXPERIMENTAL DE LLEIDA

      Per unanimitat s'acorda:

      Ratificar l'acord de la Comissió de Govern pres en sessió del dia 30 de
      desembre de 2003, en el  que  s'aprovà  la  ratificació de l'Annex X al
      document  d'Adhesió  de   l'Excm.  Ajuntament  de  Lleida  a  l'Estació
      Experimental de Lleida de data  15 d'abril de 1994, i la concessió d'un
      ajut econòmic.

      ·9.- MODIFICACIÓ D'UN  MEMBRE DEL CONSELL D'ADMINISTRACIÓ DE L'INSTITUT
      CENTRE INFORMÀTIC MUNICIPAL (ACCÉS) PROPOSAT PEL GRUP DEL PSC

      Per unanimitat s'acorda:

      Substituir com a  membre  del  Consell  d'Administració  de  l'Institut
      Centre Informàtic Municipal  (ACCÉS)  a  l'actual  alcalde  de  l'Excm.
      Ajuntament, Sr. Àngel Ros  i  Domingo,  per la regidora Sra. Montserrat
      Mínguez i Garcia, a proposta del grup municipal del PSC.

      ·10.- MODIFICACIÓ D'UN MEMBRE DEL CONSELL D'ADMINISTRACIÓ DE L'INSTITUT
      DE TREBALL SALVADOR SEGUÍ PROPOSAT PEL GRUP DEL PSC

      Per unanimitat s'acorda:

      Substituir com a membre  del  Consell d'Administració (Junta de Govern)
      de l'Institut Municipal de  Treball "Salvador Seguí" a l'actual alcalde
      de l'Excm. Ajuntament, Sr. Àngel  Ros  i  Domingo, per la regidora Sra.
      Pilar Castillo i Elies, a proposta del grup municipal del PSC.

      ·11.- NOMENAMENT DEL SR.  XAVIER  MASIÀ  COSTA  COM  A  REPRESENTANT DE
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      L'AJUNTAMENT DE LLEIDA AL CONSORCI DE NORMALITZACIÓ LINGÜÍSTICA

      Amb 14 vots a favor del PSC,  ERC-EV i ICV-EA i 11 abstencions de CiU i
      PP, s'acorda:

      Nomenar el Sr. Xavier Masià Costa com a representant de l'Ajuntament de
      Lleida al Consorci  de  Normalització Lingüística, atesa la trajectòria
      universitària, la competència  acadèmica  en  la  recerca literària, la
      producció com a autor  literari  i l'activitat personal destacada en la
      promoció i defensa de la llengua i la cultura catalanes.

      Percebrà en concepte de dietes i despeses de representació la quantitat
      de 700 euros mensuals.

      ·12.- APROVACIÓ CONVENI  DE COL.LABORACIÓ AMB EL CENTRO LATINOAMERICANO
      PER TAL D'ORGANITZAR LA MOSTRA DE CINEMA LLATINOAMERICÀ

      Per unanimitat s'acorda:

      Aprovar la signatura del conveni de col.laboració entre l'Ajuntament de
      Lleida  i  el  Centro  Latinoamericano per tal d'organitzr la Mostra de
      Cinema Llatinoamericà.

      El present  conveni tindrà vigència des de la data de la seva signatura
      fins el  31 de desembre de 2004. Podrà ésser prorrogat anualment prèvia
      conformitat d'ambdues parts, per un termini màxim de 4 anualitats.

      L'aportació  de  l'Ajuntament de Lleida és de 54.091 euros per cadascun
      dels  anys  de  vigència  del  present  conveni.  La  quantitat es farà
      efectiva abans de l'inici de la Mostra.

      ·13.- APROVACIÓ  DE LES BASES DE LA CONVOCATÒRIA 2004 PER ATORGAR AJUTS
      A PROJECTES D'ENTITATS VEÏNALS DE LLEIDA

      Per unanimitat s'acorda:

      1r.   Aprovar   les  Bases  de  la  Convocatòria  2004  d'ajuts  a  les
      Associacions de Veïns.

      2n.  Sotmetre'l  a  informació  pública per un termini d'un mes. Aquest
      acord  d'aprovació  es  considerarà  efectiu cas de no presentar-se cap
      reclamació durant el termini d'exposició pública.
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      ·14.-APROVACIÓ DE LES BASES DE LA CONVOCATÒRIA 2004 PER ATORGAR AJUTS A
      PROJECTES DE CASES REGIONALS DE LLEIDA

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar  les  Bases  de  la  convocatòria  2004 d'ajuts a les Cases
      Regionals.

      2n.  Sotmetre'l  a  informació  pública per un termini d'un mes. Aquest
      acord  d'aprovació  es  considerarà  efectiu cas de no presentar-se cap
      reclamació durant el termini d'exposició pública.

      ·15.-   APROVACIÓ   DE   LES  BASES  DE  LA  CONVOCATÒRIA  PREMI  BAULA
      D'EXPERIÈNCIES PARTICIPATIVES

      Per unanimitat s'acorda:

      1r.   Aprovar   les   Bases   de   la  convocatòria  del  Premi  Baula,
      d'experiències participatives.

      2n.  Sotmetre  les esmentades Bases a informació pública per un termini
      d'un  mes.  Aquest  acord  d'aprovació es considerarà efectiu cas de no
      presentar-se cap reclamació durant el termini d'exposició pública.

      ·16.-  APROVACIÓ  BASES  DE  LA  CONVOCATÒRIA  PREMI  CRISTINA DE PIZAN
      D'EXPERIÈNCIES PER A LA PROMOCIÓ DE L'EQUITAT DE GÈNERES

      Per unanimitat s'acorda:

      1r.  Aprovar  les  Bases  de  la  convocatòria  Premi Cristina de Pizan
      d'experiències per a la promoció de l'equitat de gèneres.

      2n.  Sotmetre'l  a  informació  pública per un termini d'un mes. Aquest
      acord  d'aprovació  es  considerarà  efectiu cas de no presentar-se cap
      reclamació durant el termini d'exposició pública.

      ·17.- APROVACIÓ DE LA CREACIÓ DE LA FIGURA DE REGIDOR/A DE ZONA

      El Grup  Municipal  de  CiU  demana que aquest expedient quedi sobre la
      taula la qual cosa és rebutjada amb 11 vots a favor de CiU i PP i 15 en
      contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA.
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      La següent  proposta  s'aprova  amb  15  vots a favor del PSC, ERC-EV i
      ICV-EA i 11 en contra de CiU i PP, acordant-se:

      1r. Aprovar la proposta de creació de la figura de Regidor/a de Zona.

      2n.  Distribuir  la ciutat en les diferents zones que s'especifiquen en
      el document annex.

      3r.  Nomenar  per decret d'Alcaldia els diferents regidors que ocuparan
      aquest càrrec  en cada zona segons s'especifica en el document annex ja
      al.ludit.

      4t.  El  nou Reglament de Participació Ciutadana haurà de contemplar la
      regulació  d'aquesta  figura  pel  que  fa  als procediments de la seva
      acció.

      "ANNEX 1

      Enunciat   i   delimitació   de  les  Zones  urbanes  adscrivibles  als
      regidors/es de zona

      1a Centre Històric. Seu: Centre Cívic Ereta

      2a Estació / Segre / Pl. Europa. Seu: Equipament municipal C.Democràcia

      3a Pardinyes. Seu: Casal social de Pardinyes

      4a Secà de Sant Pere. Seu: Casal social del Secà de Sant Pere

      5a Balàfia. Seu: Casal social de Balàfia

      6a  Ciutat  Jardí/Camp  d'Esports/Joc  de  la  Bola.  Seu: Pavelló Onze
      Setembre

      7a Escorxador/Templers. Seu: Casal social de l'Escorxador

      8a Ronda/Clot/Universitat. Seu: INFOPOINT

      9a Mariola/Blocs Joan Carles. Seu: Casal social de la Mariola

      10a Cappont. Seu: Casal social de Cappont

      11a La Bordeta. Seu: Casal social de la Bordeta

      12a Magraners i entorns. Seu: Casal social de Magraners

      13a Horta. Seu: Oficina de l'Horta
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      14a Llívia. Seu: Casal social de Llívia

      15a Raimat/Sucs. Seu: Casals socials de Raimat i Suchs"

      ·18.- APROVACIÓ DEL CONVENI AMB LA FUNDACIÓ LLEIDA 21

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar la proposta d'activitats i d'annex pressupostari presentada
      per la Fundació Lleida 21 en el marc del conveni de col.laboració.

      2n.  Consigar  la quantitat de 236.607,00 euros a la partida 416.489.01
      Fundació Lleida 21 el pressupost de l'any 2004, per atendre el conveni.

      ·19.-   EXPEDIENT   DE   MODIFICACIONS  DE  CRÈDITS  AL  PRESSUPOST  DE
      L'AJUNTAMENT 2003 (III)

      Havent-se aprovat l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost
      de  l'Ajuntament  2003 (III), pel ple de l'Ajuntament en sessió de data
      28  de  novembre  de  2003 i  exposat el mateix a informació pública al
      Butlletí  Oficial  de  la  Província núm. 152 de data 11 de desembre de
      2003  i  tauler  d'edictes  d'aquest  Ajuntament, no es va presentar en
      contra  del  mateix  cap reclamació, considerant-se en conseqüència dit
      expedient aprovat amb caràcter definitiu.

      El Ple  de  l'Ajuntament  es  dóna per assabentat de la inexistència de
      reclamacions a l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de
      l'Ajuntament 2003 (III) i del caràcter definitiu del mateix.

      ·20.-  MODIFICACIÓ DE TARIFES REGULADORES DEL SERVEI DE SUBMINISTRAMENT
      D'AIGUA POTABLE

      Amb 15 vots  a  favor  del PSC, ERC-EV i ICV-EA, 4 en contra del PP i 7
      abstencions de CiU, s'acorda:

      1r.  Apovar  la tarifa reguladora del servei de subministrament d'aigua
      potable, d'acord amb la redacció annexa.

      2n.  Comunicar l'aprovació d'aquestes tarifes a la Comissió de Preus de
      Catalunya.
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      "Tarifa reguladora del servei de subministrament d'aigua potable

      La  present  tarifa  és aplicable  al servei de subministrament d'aigua
      potable.

      L'obligat  al  pagament en els apartats a) i b) anteriors és la persona
      física  o  jurídica  ocupant  d'habitatges  i  titulars  d'explotacions
      industrials, agrícoles o comercials ubicades a les zones  on  es presti
      el servei. En cas que no es pugui determinar l'usuari estarà obligat al
      pagament el propietari de la finca, podent aquest repercutir  el cost a
      l'usuari final del servei.

      A) CONSUM D'AIGUA

      L'import  es  calcularà  pels  consums reals  mesurats  per  comptadors
      d'acord amb la següent tarifa:

      1. Consums domiciliaris, comercials, industrials i altres:

      Consum bimensual           de          a             euros m3/tarifa
                                  0         24                 0,1640
                                 25         54                 0,1965
                                 54      99999                 0,3081

      La present tarifa s'aplicarà als preus per cada tram de consum.

      2.  Consum  de  centres hospitalaris, centres  d'ensenyament  reglat  i
      centres penitenciaris:

      Consum Hospital / Col.legis / Presó                        0,1640

      3.  Aforaments.  Es consideren aforaments els  subministramens  que  es
      realitzen sense comptador de cabdal. La tarifa a aplicar és la següent:

      Aforaments                                                 0,1923

      En els aforaments s'aplica el preu anterior sobre un  consum estimat de
      30 m3 mensual per usuari.

      4. Subministrament d'alta:

      Es  consideren  subministrament  en  alta  els que  es  produeixin  com
      aportació  a  altres  xarxes  de distribució de fora  del  municipi  de
      Lleida. En aquests casos la tarifa serà de:

      Consum en alta                                              0,1640

      B) QUOTA DE SERVEI
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      S'estableix una quota de servei d'import únic per usuari i mes:
      Quota servei euros / ususari / mes                         1,6059

      La quota de servei no s'aplicarà al subministrament en alta

      NORMES DE GESTIÓ

      1.  Els  propietaris  d'immobles  subjectes a aquesta  exacció  han  de
      presentar  en les oficines de l'empresa  concessionària  la  declaració
      d'alta.

      2.  També,  s'ha  de presentar al mateix lloc la declaració  si  hi  ha
      alguna modificació. Aquells que no acompleixin aquesta obligació han de
      continuar  pagant la tarifa. Les declaracions  de  modificació  tindran
      efecte a partir de la facturació següent.

      3.  La tarifa, pel que fa a la quota determinada per  aplicació  de  la
      regla  que  correspongui  al  consum mínim, neix des  que  s'inicia  la
      connexió amb la xarxa d'aigües d'aquest Ajuntament.

      4.  La  confecció  i  el  cobrament  de reuts  es  farà  per  l'empresa
      concessionària  del  Servei  conforme  a  les   normes  contingudes  en
      l'esmentat Contracte de Concessió Administrativa  esmentat  a l'article
      1.

      5. Quan no s'hagi pogut efectuar la lectura de  comptador, es facturarà
      a compte per estimació a partir de l'històric de  lectures  de l'usuari
      corresponents a l'any anterior. Aquesta facturació es descomptarà de la
      que s'obtingui a la propera lectura.

      TIPUS DE SUBMINISTRAMENT

      1. El subministrament d'aigua potable es fa per mitjà de:

      a) Comptadors.

      b) Aformanent. A l'efecte d'aquesta tarifa, es  considera  aforament la
      captació  d'aigües  de  la xarxa municipal sense  comptador  idoni  per
      mesurar el volum en m3 d'aigua consumida.

      c) Subministrament en alta.

      2. Les concessions noves només s'han d'atorgar  per  al subministrament
      per mitjà de comptador.

      NORMA FINAL
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      Reglament d'Aigües

      Els  requisits  i  condicions  tècniques  dels  aparells   i   de   les
      instal.lacions per a subministrament d'aigua potable,  es  regeixen pel
      Reglament d'aigües d'aquest Ajutament, que també  té caràcter supletori
      quan a les normes d'aquesta regulació".

      ·21.-  MODIFICACIÓ  TARIFES  DEL  SERVEI  DE  TRANSPORT  COL.LECTIU  DE
      VIATGERS DE LA CIUTAT DE LLEIDA PER A L'ANY 2004

      Amb 15 vots  a  favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA , 7 en contra de CiU i 4
      abstencions del PP, s'acorda:

      Primer.-  Aprovar  les  següents tarifes amb l'IVA inclòs del servei de
      transport col.lectiu urbà de viatgers de la ciutat de Lleida.

      Bitllet únic senzill ..........  0,80 euros, IVA inclòs
      Tarja multiviatge de 10 viatges  5,00 euros, IVA inclòs
      Tarja jubilats de 10 viatges...  2,50 euros, IVA inclòs
      Tarja estudiants de 10 viatges   4,00 euros, IVA inclòs

      Segon.- Comunicar l'aprovació d'aquestes tarifes a la Comissió de Preus
      de Catalunya.

      ·22.-  ESTIMANT RECURS INTERPOSAT PER L'EMU CONTRA APROVACIÓ DEFINITIVA
      ESTUDI  DETALL DE REAJUSTAMENT D'ALINEACIONS DE L'EDIFICACIÓ DE L'ILLA
      M4 DEL POLÍGON 6 DEL PLA PARCIAL DE CAPPONT

      Amb 19  vots  a  favor del PSC, PP,  ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions de
      CiU, s'acorda:

      1r. Desestimar la pretensió de silenci administratiu positiu.

      2n.  Estimar  el recurs de reposició interposat per l'Empresa Municipal
      d'Urbanisme, mitjançant  escrit  de  data 30 de setembre de 2003, en el
      següent  sentit:  "El  solar  "a"  estarà ordenat d'acord a la proposta
      aprovada  inicialment", d'acord amb l'informe del Servei d'Urbanisme de
      data 27 de novembre del 2003 i modificar l'acord d'aprovació definitiva
      del projecte  d'Estudi de Detall de l'illa M4 polígon 6 del Pla Parcial
      de Cap Pont de data 30 de desembre del 2002.

      3r. Publicar-ho  al BOP, a la premsa i al tauler d'edictes municipals i
      notificar-ho a les persones interesades.
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      ·23.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE GESTIÓ URBANÍSTICA I  DEL  JUSTPREU  PER
      L'EXPROPIACIÓ PER MUTU ACORD DE LA FINCA (HOTEL  PENINSULAR)  SITUADA A
      LA PLAÇA RAMON BERENGUER IV PROPIETAT DELS SRS. ALBERT SIMO BALLESTER I
      LLUÍS TRILLA PÀMIES

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar  el  conveni  de  Gestió  Urbanística atorgat en data 23 de
      gener de 2004.

      2n. Aprovar  la  quantitat de 1.202.924 euros, inclòs el 5% com a premi
      d'afecció,  com  a  justpreu  per  l'expropiació  de  la  finca  (hotel
      Peninsular),  que  es  compon  de  les següents  parcel.les  cadastrals
      2706406CG0120F,  2706405CG120F  i  2706404CG120F, amb una superfície de
      1153,81  m2s,  afectada de sistema d'Espais lliures, clau (VU), inclosa
      en el  Pla  Especial  de  l'Estació  núm. 3, clau 8T, (Zona d'activitat
      terciària), d'acord amb el Pla General de Lleida.

      3r. Abonar  el  justpreu  als  Srs. Albert Simó Ballesté i Lluis Trilla
      Pàmies,   mitjançant   l'adjudicació   dels   terrenys   propietat   de
      l'Ajuntament  de  Lleida, inclosos en el Pla Parcial Pardinyes (SUR 13)
      que seguidament es descriuen:

      1.   La  finca  objecte  d'expropiació  té  les  següents  descripcions
      registrals:

      a) "URBANA.-  Casa  compuesta  de bajos y un piso sita en Lérida, Plaza
      Berenguer  IV, número 5, con unos terrenos anejos en  los  que  existen
      enclavadas tres pequeñas casas también de bajos y un piso, que ocupa el
      todo una extensión superficial de mil  cuatrocientos  veintidos metros,
      veinticinco centímetros cuadrados, o todo lo que contenga dentro de sus
      linderos.   Linda  en junto:  por su frente, con  la  expresada  plaza;
      derecha entrando, con casa del Banco Español de  Crédito; izquierda con
      la casa de herederos de Domingo Torres; y detràs, con  finca de Antonio
      Pamies y D. Ignacio Sirerés".

      Inscrita al  Registre  de  la  Propietat al llibre 1005, Foli 85, Finca
      núm. 5.011.

      b) "Urbana.-  Porción   de solar sito en esta ciudad, calle Príncipe de
      Viana,  número  2,  de  superfície  quince metros y cuarenta decímetros
      cuadrados,  equivalentes  a 406,80 palmos cuadrados, en la que en parte
      hay edificado un kiosco local comercial. Linda: al frente, dicha calle;
      derecha entrando, la calle Berenguer IV; e izquierda y detràs, con casa
      de los hermanos Pamies Sirés, que es la descrita anteriormente".
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      Inscrita al  Registre  de  la  Propietat al Llibre 1005, Foli 90, Finca
      núm. 8.123.

      Les  finques  tenen les següents referències cadastrals 2706406CG0120F,
      2706405CG120F i 2706404CG0120F, amb una superfície total segons medició
      recent de 1.153,81  m2s  i  un  sostre de 923 m2 , i es componen de les
      tres  parcel.les  i  les edificacions i magatzems annexes, on s'ubicava
      l'Hotel Peninsular.

      Consten  inscrites,  quant  a dues terceres parts indivises a favor del
      Sr. Albert  Simó  Ballesté  i  quant  a l'altra tercera part indivisa a
      favor de  la  Sra.  Josefina  Pamies Sirés.  Pertany al Sr. Albert Simó
      Ballesté  a  títol  d'adjudicació  judicial,  en  virtut de procediment
      judicial del  Jutjat  de  1a.  Instància  núm. 5 de Lleida, i a la Sra.
      Josefina  Pàmies  Sirés  en  virtut d'escriptura atorgada en data 23 de
      juny de 1971 davant del notari de Lleida Sr. Luis Hernández.

      Les esmentades finques es troben lliures de càrregues i gravamens.

      2.  Els  terrenys  propietat de l'Ajuntament de Lleida que s'adjudiquen
      com a justpreu tenen la següent descripció registral:

      2.1. Parcel.la núm. 6, en ple domini:

      "Urbana  Parcel.la  de  forma  rectangular, situada al terme de Lleida,
      carrer  Corregidor  Escofet,  de superfície 685 m2. Confronta al front,
      oest,  carrer  de  situació.  Al  fons,  est  parcel.la  9 de l'Empresa
      Municipal  d'Urbanisme  de  Lleida  SL.  Dreta  entrant, sud, plaça del
      Voluntariat. I esquerra, nord, carretera de Balaguer".

      2.2. Parcel.la núm. 20, en el percentatge del 50%:

      "Urbana.  Parcel.la  de forma rectangular, situada al terme de Lleida,
      carrer  Alcalde  Montanya, de superfície 2.038 m2. Confronta: al front,
      oest, carrer de situació. Al fons, est, parcel.la 18 de l'Ajuntament de
      Lleida.  Dreta entrant, sud, parcel.la 14 d'Immobiliària Colonial SA. I
      esquerra, nord, parcel.la núm. 19 de l'Empresa Municipal d'Urbanisme de
      Lleida SL.

      ·24.- RATIFICACIÓ  DE  DECRET  DE 8-1-04 PER A COMPARÈIXER EN EL RECURS
      INTERPOSAT PER ACTIVITAT INDUSTRIAL LLEIDATANA SL CONTRA EL PLA PARCIAL
      DE L'ESTACIÓ

      Per unanimitat s'acorda:

      Ratificar el decret d'Alcaldia de data 8 de gener de 2004 mitjançant el

                                           -14-



      qual  es  va  resoldre  que  l'Ajuntament  de Lleida, comparegués en el
      recurs contenciós  administratiu  núm. 1152/03 interposat per l'entitat
      "Activitat   Industrial  Lleidatana  SL"  contra  el  pla  especial  de
      l'Estació,  i  nomenar per a la defensa i representació dels interessos
      de  l'Ajuntament  de  Lleida  en  l'esmentat recurs a la lletrada, Sra.
      Isabel Miró i Geró, així com al procurador S. Joaquin Ruiz Bilbao.

      ·25.-  RATIFICACIÓ  DECRET  DE  8-1-04  PER  A COMPARÈIXER EN EL RECURS
      INTERPOSAT PEL SR.  ENRIC  FIGUEROLA  MUNS  CONTRA  EL  PLA ESPECIAL DE
      L'ESTACIÓ

      Per unanimitat s'acorda:

      Ratificar el decret d'Alcaldia de data 8 de gener de 2004 mitjançant el
      qual  es  va  resoldre  que  l'Ajuntament  de Lleida, comparegués en el
      recurs contenciós  administratiu  núm. 1139/03 interposat pel Sr. Enric
      Figuerola Muns  i altres contra el pla especial de l'Estació, i nomenar
      per  a  la  defensa  i representació dels interessos de l'Ajuntament de
      Lleida en  l'esmentat  recurs  a la lletrada, Sra.  Isabel Miró i Geró,
      així com al procurador S. Joaquin Ruiz Bilbao.

      ·26.-  APROVAR INICIALMENT EL PLEC DE CONDICIONS JURÍDIQUES I ECONOMICO
      ADMINISTRATIVES QUE REGIRAN LA CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA PEL PROCEDIMENT
      NEGOCIAT  DEL  DOMINI  PÚBLIC  RELATIVA  AL  SUBSÒL  D'UNA  ZONA  VERDA
      MUNICIPAL, SITUADA ENTRE ELS CARRERS PERE DE SANT  CLIMENT  I  ENGINYER
      CELLERS,  PER  TAL  DE  DESTINAR-LO A LA CONSTRUCCIÓ  D'UNA  PART  D'UN
      APARCAMENT SOTERRANI

      Per unanimitat s'acorda:

      1.  Aprovar  inicialment  el  Plec de condicions jurídiques i econòmico
      administratives  que  ha  de  regir l'adjudicació a l'entitat mercantil
      RUBIO  &  CAMARASA  98,  SL,  pel procediment negociat, de la concessió
      administrativa  de  l'ús privatiu del domini públic, relativa al subsòl
      d'una porció  de  zona  verda  municipal (Clau Verd Urbà) de 288,50 m2,
      situada entre  els carrers Pere de Sant Climent i Enginyer Cellers, per
      tal  de  destinar-lo  a  la  construcció  d'una  part  d'un  aparcament
      soterrani de vehicles de l'edifici d'habitatges que l'esmentada entitat
      construirà  entre els carrers Enginyer Cellers, Sant Pere Claver i Pere
      de Sant Climent.

      2n. Sotmetre  el  Plec de condicions a exposició pública per un termini
      de 30  dies,  període  durant el qual es podran formular reclamacions i
      al.legacions; en el supòsit que  no  n'hi  hagi, el Plec es considerarà
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      aprovat definitivament.

      3r.  Un  cop  transcorregut  el  període  d'informació pública esmentat
      anteriorment,   i   sempre   que  no  hi  hagi  hagut  reclamacions  ni
      al.legacions, invitar formalment a l'entitat mercantil RUBIO & CAMARASA
      98 SL  perquè  presenti, en el termini màxim de 20 dies, la sol.licitud
      de  concessió del domini públic, juntament amb la resta de documentació
      prevista en l'article 3 del Plec de condicions.

      4t.  Facultar  a  l'Il.lm.  Sr.  Alcalde  amb els poders necessaris per
      l'execució d'aquest acord.

      ·27.-  APROVACIÓ DE L'AVANTPROJECTE DE LES OBRES DEL COL.LECTOR DEL PLA
      DE MAGRANERS

      Per unanimitat s'acorda:

      1r.  Aprovar l'avantprojecte d'execució de les obres del col.lector del
      pla de Magraners, amb un pressupost de 4.449.341,26 euros.

      2n. Obrir un període d'informació pública de 30 dies per a que es pugui
      examinar  i  formular  les  al.legacions pertinents. En cas que no se'n
      presentin considerar-lo aprovat definitivament.

      3r.   Aprovar  el  Plec  de  clàusules  administratives  particulars  i
      prescripcions tècniques particulars.

      4t. Autoritzar la despesa per un import de 4.449.341,26 euros.

      5è. Que per l'Alcaldia, o per la Junta de Govern Local en el seu cas, i
      en  virtut de les competències que té atribuïdes en matèria contractual
      per l'art.  21.1.ñ)  de  la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local
      ,iniciar  procediment  licitatori  per  a  la contractació conjunta del
      projecte i execució de  les obres, condicionat a l'aprovació definitiva
      dels instruments tècnics,  mitjançant  concurs,  pel  procedimen obert,
      d'acord amb allò establert a l'art.  78  del  Text  Refós de la Llei de
      Contractes  de  les   Administracions   Públiques,  aprovat  segons  RD
      Legislatiu 2/2000, de 16 de juny.

      ·28.-  APROVACIÓ DEL PROJECTE  D'OBRES  DE  PERLLONGACIÓ  DE  LA  XARXA
      D'AIGUA POTABLE A DIFERENTS SECTORS DE L'HORTA DE LLEIDA

      Per unanimitat s'acorda:
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      1r.  Aprovar  el  "Projecte de les obres de perllongació  de  la  xarxa
      d'aigua  potable  a  diferents  sectors de l'horta de  Lleida", amb  un
      pressupost d' 1.329.395,02 euros.

      2n. Obrir un període d'informació pública de 30 dies per a que es pugui
      examinar i formular les  al.legacions  pertinents.  En  cas que no se'n
      presentin considerar-lo aprovat definitivament.

      3r.  Aprovar  el  Plec  de  clàusules   administratives  particulars  i
      prescripcions tècniques particulars.

      4t. Autoritzar la despesa per un import d' 1.329.395,02 euros.

      5è. Que per l'Alcaldia, o per la Junta de Govern Local en el seu cas, i
      en virtut de les  competències que té atribuïdes en matèria contractual
      per l'art. 21.1.ñ) de la  Llei  reguladora de les bases de règim local,
      iniciar procediment licitatori condicionat a l'aprovació definitiva del
      Projecte, mitjançant concurs,  pel  procediment obert, d'acord amb allò
      establert a l'art. 78 del Text  Refós  de  la Llei de Contractes de les
      Administracions Públiques, aprovat segons RD Legislatiu 2/2000 de 16 de
      juny.

      ·29.- APROVACIÓ PROJECTE  DE  REUNIÓ,  TRANSPORT I ALLEUJAMENT D'AIGÜES
      PLUVIALS DE LA ZONA VII DE LLEIDA (COL.LECTOR DE RONDA)

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar el "Projecte de reunió, transport  i  alleujament  d'aigües
      pluvials  de  la  zona  VII de Lleida" (col.lector de  Ronda),  amb  un
      pressupost de 3.104.987,64 euros.

      2n. Obrir un període d'informació pública de 30 dies per a que es pugui
      examinar i formular les  al.legacions  pertinents.  En  cas que no se'n
      presentin considerar-lo aprovat definitivament.

      3r.  Aprovar  el  Plec  de  clàusules   administratives  particulars  i
      prescripcions tècniques particulars.

      4t. Autoritzat la despesa per un import de 3.104.987,64 euros.

      5è. Que per l'Alcaldia, o per la Junta de Govern Local en el seu cas, i
      en virtut de les  competències que té atribuïdes en matèria contractual
      per l'art. 21.1.ñ) de la  Llei  reguladora de les bases de règim local,
      iniciar procediment licitatori condicionat a l'aprovació definitiva del
      Projecte, mitjançant concurs,  pel  procediment obert, d'acord amb allò
      establert a l'art. 78 del Text  Refós  de  la Llei de Contractes de les
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      Administracions Públiques, aprovat segons RD Legislatiu  2/2000,  de 16
      de juny.

      ·30.- MOCIÓ DE CIU  DEMANANT LA RETIRADA DE L'ANTENA UBICADA ACTUALMENT
      EN EL MONUMENT HISTÒRIC DE LA SUDA

      Se sotmet a votació la  moció presentada pel grup municipal de CiU, amb
      el text transaccionat amb la resta de grups, aprovant-se per unanimitat
      la resolució següent:

      1. L'Equip de Govern  instarà  a  les  diverses institucions i empreses
      públiques usuàries dels  sistemes  de  telecomunicacions instal.lats en
      l'antena de la Suda,  a  buscar  de  forma  immediata  una  alternativa
      d'ubicació  en un altre  lloc  de  la  ciutat,  que  permeti  continuar
      disposant de la  cobertura  radioelèctrica  necessària pel funcionament
      d'aquests serveis.

      2. En el supòsit que en  un  temps  prudencial  no es procedeixi al seu
      trasllat per part dels  usuaris  actuals,  la  Paeria  procedirà  a  la
      retirada de la mencionada antena.

      ·INTERVENCIONS

      Punt  número   11.   Nomenament  del  Sr.  Xavier  Macià  Costa  com  a
      representant   de   l'Ajuntament   de  Lleida  al  Consorci  per  a  la
      Normalització Lingüística

      Intervé la  Sra.  López  per  fer  constar  que  aquesta és una decisió
      estrictament de  l'Equip  de  Govern,  sobre  la qual el seu grup no es
      pronuncia. Per aquest motiu, el seu vot serà l'abstenció.

      La Sra.  Alòs  reitera  les  manifestacions  que van fer en la comissió
      informativa i  que  coincidien  amb els arguments que van exposar en el
      Ple en  què  va  ser  nomenat el Sr. Pueyo. Mantenen l'abstenció, no en
      referència a  la  persona  nomenada,  sinó per la forma en que s'ha fet
      aquest nomenament. És una decisió de govern no consensuada.

      S'aprova amb 14  vots  a favor dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11
      abstencions dels grups de CiU i PP.

      Punt número 17. Creació de la figura de regidor/a de zona

      Inicia el  torn  d'intervencions  el  Sr.  Pané que explica que aquesta
      proposta  pretén  iniciar  l'acompliment  d'una  promesa  electoral que
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      semblava que  tenia  un  consens  general  dels  grups  que van obtenir
      representació municipal  i  també  de  la ciutadania. Es vol fer que la
      presència   del   govern   sigui  pròxima  als  ciutadans  i  als  seus
      col.lectius. Es pretén  la  permeabilització  de l'acció de govern, que
      les decisions es  prenguin  havent escoltat les persones allà on viuen.
      Això suposarà  una  descentralització  del  govern,  aproximant-lo a la
      geografia urbana de  la  ciutat.  Aquesta  figura  pot ser l'inici d'un
      procés més profund  de  descentralització  administrativa que és i serà
      necessari.  Cal aconseguir  que els ciutadans puguin fer les gestions i
      els tràmits necessaris al més a prop possible de la seva residència. El
      regidor o regidora de  zona vol ser un instrument d'interlocució amb la
      societat civil, les  associacions  de  veïns  i la resta d'entitats que
      participen en la vida  de la ciutat. Serà també un instrument de suport
      als barris.  No es  tracta de convertir aquests regidors en una "bústia
      de reclamacions" sinó  que  facin d'impulsors de projectes dels barris,
      en coordinació amb la resta de membres del govern. També aquesta figura
      servirà per coordinar  accions i criteris a partir dels suggeriments de
      la ciutadania i dels  criteris  del  govern. Recorda el compromís de la
      corporació de fer un  debat  anual  sobre  l'estat  de  la  ciutat; els
      regidors de zona  seran  els millors informadors perquè aquest debat es
      pugui fer amb força  criteri.  Els  regidors  de  zona  també seran els
      delegats de l'alcalde  per formar part dels consells escolars de centre
      en la seva  zona. L'actuació d'aquests regidors haurà de reglamentar-se
      mitjançant el nou  reglament  de  participació  ciutadana, que serà una
      conseqüència de la  carta  municipal  per la participació; el reglament
      incardinarà aquesta  figura  amb  la  participació  ciutadana  general.
      Insisteix que aquests regidors seran un suport del govern, amb voluntat
      de diàleg amb els veïns i veïnes, allà on viuen.

      El Sr.  Sàez  diu  que algun dels grups del consistori, entre els quals
      s'inclou, fa molts  anys  que portaven en els seus programes electorals
      la creació d'una figura  similar a aquesta.  Les tres forces del govern
      s'han posat  d'acord  sobre  la  conveniència  de  fomentar l'increment
      d'elements de confort cívic  o  de  plus-vàlua  social,  com  ho  és la
      creació del regidor  de  zona (esmenta també altres casos incorporats a
      l'acció  de   govern,  com  són  la  brigada  d'intervenció  immediata,
      l'ampliació del consell  de  festes,  el  nou reglament de participació
      ciutadana, etc.).  Es  millora  la  interlocució  amb els ciutadans per
      facilitar  la   interacció   en   la  recerca  d'instruments  de  major
      proximitat. Cal atansar la política  a la gent i la gent a la política.
      Aquesta figura no  substitueix  ni  suplanta  a  cap  altra  entitat ni
      institució,  sinó  que   aporta   un   nou  element  de  comunicació  i
      participació;  tot això amb  el  màxim  respecte  a la sobirania de les
      entitats i de  les  persones.  Estan  satisfets  amb  la  proposta, que
      entenen  com  un   instrument  de  millora  de  la  comunicació  i  que
      contribuirà a la millor administració de la ciutat.

      La Sra. López  manifesta que el seu grup està d'acord amb la idea de la
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      creació del  regidor  de  zona,  que  també  estava  incorporat  al seu
      programa electoral. Malgrat això discrepa de la forma com s'instrumenta
      aquesta  figura:  no  es tracta d'una descentralització administrativa,
      sinó també  es preveu una descentralització de caire polític. El govern
      ha parlat  de  participació, diàleg i complicitat amb la societat civil
      i, contradictòriament, aquesta proposta s'ha presentat sense parlar amb
      les associacions de veïns. Tampoc s'ha consensuat la distribució de les
      zones; creu que el  nombre  de  zones  és  excessiu  i que representarà
      problemes d'operativitat.  Els  veïns  estan  preocupats perquè aquesta
      figura pugui suposar una  superposició  amb  les  tasques de les AV. No
      comparteixen el model de  regidor de zona proposat, caldria un òrgan de
      participació i  representació territorial o de districte (amb entitats,
      veïns i grups municipals).  El  Sr.  Pané  li va manifestar que aquests
      consells territorials es  podien crear posteriorment si les entitats hi
      estan d'acord;  creu que s'està  començant  la  casa per la teulada. Ha
      mancat diàleg previ amb  les entitats i amb l'oposició. Es tracta d'una
      proposta participativa que  es tramita sense la participació dels grups
      de l'oposició ni  dels  representants  dels  barris. Cal aconseguir els
      objectius de descentralització  i participació i aquesta proposta no és
      suficient. Tot i  això,  si  posteriorment  es  recull  la  proposta de
      constitució de consells  territorials  i  es  dialoga  amb  els veïns i
      l'oposició, no tindran cap inconvenient a reconsiderar la seva posició.
      El seu vot, ara per ara, serà contrari.

      La Sra.  Tarruella inicia la seva intervenció tornant a demanar (com ho
      van fer a la Junta de Portaveus) que deixin la proposta sobre la taula,
      fins que  hagin escoltat les entitats i associacions de veïns. Creu que
      s'està perdent l'oportunitat que aquesta figura es creï per un pacte de
      tota la  corporació  i no només per voluntat del govern. Cap associació
      de veïns amb les quals han parlat està d'acord en aquest document i han
      criticat la manca de diàleg. Els grups només han tingut quatre dies per
      estudiar el  document;  hi  ha massa presa per part del govern. Això fa
      pensar que  s'amaga  una  voluntat de control o de fiscalització de les
      associacins veïnals.  La  declaració  de  Lleida  com  a ciutat de gran
      població   comportarà  grans  canvis  organitzatius  i  la  creació  de
      districtes,  amb  noves  formes  de  participació  que  caldrà debatre.
      L'Ajuntament som  tots  els  regidors  i regidores i no es deixa que hi
      participin  els grups de l'oposició. La participació és important, però
      les actuacions  del  govern  entren  en  contradicció  amb  la  idea de
      participació i diàleg de la qual es parla. Esmenta casos de peticions a
      regidors que no han tingut resposta. Creu que és correcta la tramitació
      de la carta municipal de participació ciutadana, per això no entenen la
      urgència per  crear aquesta figura que la pròpia carta també estableix.
      Cal buscar el consens sobre els temes de participació. Es pregunten els
      motius pels  quals hi ha aquesta urgència (creu que es pretén controlar
      i fiscalitzar  les  entitats)  i  critica  el nombre de zones. Es creen
      intermediaris i  no s'aporta res de positiu de cara a la ciutadania. El
      seu vot  serà contrari, no contra la figura dels regidors de zona, sinó
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      a la proposta  presentada  i a la manca de consens. Pregunta per què no
      s'han  constituït  encara  els  consells  consultius  o  alguna  de les
      comissions de  seguiment de serveis. Reitera la petició que la proposta
      quedi sobre la taula.

      El Sr.  Alonso considera que no s'ajusten a la realitat les afirmacions
      de  la   Sra.  Tarruella  quan  parla  de  voluntat  de  controlar  les
      associacions  de  veïns.  Es  tracta  de  posar  en  pràctica  un  dels
      compromisos  electorals  del  govern.  Aquesta  figura  s'emmarca en un
      procés de debat  i  participació  ampli  (carta i reglament). Lleida ha
      estat ciutat pionera en matèria de participació ciutadana i a facilitar
      la participació de  les  associacions de veïns en comissions, plenaris,
      etc.  i a  dotar-les  dels  mitjans  escaients. Un dels compromisos del
      govern és que el control  del  PAM el faci un òrgan de participació. Es
      pretén   iniciar    un   procés   de   descentralització   política   i
      administrativa, amb el  qual  adaptar-se  a  la  realitat  de la Lleida
      actual;  una Lleida que  vol incorporar-se a la xarxa de grans ciutats.
      Es tracta d'un procés  llarg,  que  no  pot  esperar per posar en marxa
      aquesta experiència, que  n'és  una  fase  prèvia.  Es  vol millorar el
      contacte amb els ciutadans  i conèixer millor la realitat. El debat amb
      les associacions i entitats  s'obrirà  i  serà  llarg  i  intens,  i es
      plantejarà la creació d'òrgans de participació, de juntes de districte,
      etc.  No es vol  córrer, però tampoc estar inactius.  Hi ha hagut temps
      per debatre el document  i fer-hi esmenes;  el debat de participació es
      produirà també posteriorment. Es  fa  un  pas  endavant en el procés de
      participació ciutadana.

      En un  segon  torn d'intervencions, el Sr. Pané considera que els grups
      de CiU  i  PP  han  vingut  al  Plenari  amb  les  seves  posicions  ja
      prefixades.  La  proposta  planteja  elements  nous, que requereixen un
      mínim de  confiança  dels membres de la corporació. Considera molt greu
      que se'ls  acusi  de  voler  controlar  les associacions de veïns, o de
      voler instal.lar  "regnes  de taifes" a la ciutat. Els ciutadans es van
      pronunciar en  les  darreres  eleccions  i van atorgar la confiança als
      seus representants.  No creu  que es pugui parlar que un grup municipal
      (qualsevol) pugui  dominar una associació veïnal. Aquestes entitats són
      autònomes i  fan les corresponents eleccions democràtiques per escollir
      els seus  òrgans de representació. Totes les institucions democràtiques
      dels  països   avançats   tenen   delegacions   territorials.   Aquesta
      experiència tant generalitzada fa creure que és positiu descentralitzar
      la presència del govern  municipal  en  els  barris  i  les zones de la
      ciutat. Es vol   aproximar  la  interlocuió  del govern al conjunt dels
      veïns per estar sempre  al  seu  servei. Es consituiran els consells de
      districte  o  territorials;   però   no  es  poden  crear  nous  òrgans
      participatius sense un ampli  debat amb la societat civil que valori la
      forma i el  contingut  d'aquests nous instruments. Caldrà també fer una
      reglamentació que reguli  aquests òrgans. Aquest procés durarà temps i,
      mentrestant,    cal    dotar-se   d'elements   articuladors   d'aquesta
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      participació concertada.  La  creació dels futurs districtes també serà
      un procés que  requerirà  força  temps, dins del procés d'implementació
      del nou règim de  grans  ciutats.  Els  nous regidors de zona seran una
      experiència, un instrument  d'aprenentatge  per  a tothom. El govern ha
      adoptat el compromís de  participar  en aquest contacte amb els veïns i
      veïnes de la ciutat  perquè  això  enriqueix  l'acció de govern. Es vol
      incrementar la presència als  barris  i a les zones sense disminuir cap
      altra forma de participació ciutadana.

      El Sr. Sàez  vol precisar que en aquest procés sí que es vol assumir el
      concepte   de   descentralització  política,  ja  que  la  participació
      requereix  superar  la mera descentralització administrativa. El nombre
      de zones no té cap relació directa amb els districtes futurs, ja que no
      necessàriament  han  de coincidir els àmbits territorials de govern amb
      els  àmbits  de  participació  i  proximitat.  Cal  propiciar la màxima
      proximitat entre  el  govern  i la ciutadania. No entén perquè s'està a
      favor de la  figura  de  regidor de zona i no amb les funcion que ha de
      fer;  aquestes  són essencialment facilitar la participació. El treball
      sectorial  es  continuarà  desenvolupant com es fa ara: directament amb
      cada    regidoria.   El   debat   sectorial   requereix,   també,   una
      intercomunicació,  a  l'igual  que les delegacions del govern en altres
      administracions. En  cap  cas  no  es  pot,  ni es  vol,  controlar una
      associació de veïns, ja que es tractaria d'una immoralitat.

      La Sra.  López  manifesta  que  el  seu  grup no té cap prejudici sobre
      aquesta proposta;  sempre  han estat a favor de la creació de la figura
      del regidor  de  zona  o  de barri. Ha estat l'anàlisi del contingut de
      l'expedient  (i  l'opinió  contrària  de  les  associacions)  la que ha
      motivat la seva posició contrària. La fórmula pot ser vàlida però hi ha
      altres alternatives  que,  a  criteri  del  seu grup, haurien estat més
      positives (esmenta  un cas de particiació dels regidors del govern i de
      l'oposició). Creu  que la fórmula del debat "a posteriori" no és la més
      correcta.  Respecte la  posició  del  govern  però  no la comparteixen.
      Considera que els consells territorials es podien haver propiciat d'una
      manera més immediata i  fer  el  procés conjunt. Reitera la voluntat de
      participació del seu grup  i ofereix una modificació de la seva posició
      si es recondueix el procés.

      La Sra. Tarruella diu que el seu grup té voluntat de consens; justament
      per aquest  motiu  han demanat que l'expedient resti sobre la taula. Hi
      volien participar,  presentar  esmenes  i arribar a un consens que creu
      hauria estat  possible.  Reitera  la  manca  de  temps  per estudiar el
      document de  proposta  i  la  manca  de  diàleg amb les associacions de
      veïns. No és  clar el motiu de la pressa per aprovar aquesta proposta i
      això desperta  sospites i qüestiona la voluntat de diàleg de la qual es
      parla. Critica que  el Consell Econòmic o Social fa més de dos anys que
      no es reuneix i espera que aquesta pràctica canviï radicalment. Critica
      també la  manca  de  constitució  o  de  reunions  de les comissions de
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      seguiment i altres òrgans de participació. Vol que es demostri amb fets
      la voluntat  de  participació: deixar el punt sobre la taula i obrir un
      debat de debó.

      El Sr. Alonso  diu que els grups de l'oposició no entenen la figura del
      regidor  de  zona  com a òrgan de descentralització, d'organització del
      govern.  Es tracta d'una fórmula d'apropament del govern als ciutadans.
      Rebat la queixa del grup de CiU sobre la manca de temps per estudiar la
      proposta, i diu que han tingut deu dies per poder formular esmenes a un
      expedient que només  té  tres  folis;  creu que en el seu grup no hi ha
      voluntat   de   presentar  esemenes.  Les  associacions  de  veïns  són
      absolutament  independents  i  molt  riques en el seu funcionament; són
      reivindicatives,  no  es  deixen  controlar  i  tenen  un  funcionament
      clarament democràtic.  Defensa  la utilitat del regidor de zona, que no
      substitueix  cap  altre  mitjà  de contacte amb l'Ajuntament. Aquest és
      l'inici d'un ampli debat sobre el futur marc de particiació ciutadana a
      Lleida. Es tracta de fer un pas endavant per millorar la presencia dels
      òrgans de direcció de l'Ajuntament en totes les zones de la ciutat.

      La Sra.  Tarruella,  per  al.lusions, respon al Sr. Alonso dient que no
      han disposat  del document fins dilluns passat, ja que havien modificat
      la proposta  i  no  van  disposar  fins llavors del document definitiu.
      Manifesta que  mai s'ha queixat injustificadament de manca de temps, ja
      que estudia els expedients personalment i en tots els casos.

      El Sr. Pané  explica  que la modificació que es va afegir a la proposta
      es tracta  d'una  sola  frase que ja s'havia anunciat en la Comssió. El
      divendres passat  es  va  posar  a disposició del grup de CiU per poder
      debatre el document;  el  grup de CiU no va proposar ni una sola esmena
      ni una sola pregunta.

      Clou el  debat  el  Sr.  alcalde  dient que celebra que hi hagi consens
      sobre el fons de l'existència de regidor de zona.  Diu que el reglament
      que  regularà  aquesta  figura  es  desenvoluparà  en  el  reglament de
      participació i  amb  la  nova  carta  municipal;  recull la proposta de
      consens per  part de tots els grups municipals en un tema tan important
      com aquest.  El  regidor  de zona és un instrument de descentralització
      política  i  correspon  al  govern  fer aquesta descentralització.En el
      futur es produirà també una descentralització administrativa en el marc
      de  la   llei  de  grans  ciutats.  Ja  s'ha  creat  una  comissió  amb
      representants de tots els grups per debatre políticament l'adaptació de
      l'Ajuntament a  la  nova  llei de grans ciutats. Destaca la importància
      que tindrà  el  Consell Econòmic i Social en el control i seguiment del
      PAM.   Els  àmbits  de  participació  s'estan  propiciant.  Reitera  la
      voluntat de consens.

      Es rebutja la  proposta de deixar el punt sobre la taula amb 15 vots en
      contra els grups  del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 vots a favor dels grups
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      de CiU i PP.

      S'aprova la  proposta  d'acord  amb 15 vots a favor dels grups del PSC,
      ERC-EV i ICV-EA i 11 vots en contra dels grups de CiU i PP.

      Punt número  20.  Modificació  de les tarifes reguladores del servei de
      subministrament d'aigua potable

      Intervé en  aquest punt la Sra. Arnalot que anuncia el seu vot contrari
      a aquest  increment. El motiu de l'oposició és que Lleida és una ciutat
      amb un IPC massa elevat (comparat amb la resta de capitals) i perquè és
      una de  les  ciutats  amb  major pressió fiscal. Aquesta nova tarifa no
      contribueix  a  frenar  l'increment  de  l'IPC  ni a disminuir l'esforç
      fiscal  dels ciutadans. Esmenta que el representant de les associacions
      de veïns també  han manifestat la seva posició contraria a l'increment.
      Demana més diàleg amb l'oposició i amb els veïns.

      El Sr. Tugues  també  intervé per manifestar que el seu grup no vol fer
      una  oposició  sistemàtica i indiscriminada. Aquestes tarifes tenen més
      contenció  que  altres  actualitzacions  tributàries  que s'han  fet  a
      l'Ajuntament.   Tot   i  això,  la  contenció  podria  ser  encara  més
      important.   Per  aquest motiu s'abstindran de votar; aquesta abstenció
      suposa també  donar  més  rellevància  a  la  crítica del seu grup quan
      qüestiona increments no justificats.

      La  Sra.  Mínguez  explica  que,  mitjançant  un decret, la Generalitat
      calcula l'increment mitjà dels costos que repercuteixen sobre el servei
      i ofereix  una  fórmula  de  càlcul  per  actualitzar  les tarifes, que
      enguany  suposa un increment del 3,6%. La fórmula contempla l'increment
      de costos del  servei,  no de l'IPC. Destaca que Lleida és la ciutat de
      Catalunya amb el preu de l'aigua més barat.

      S'aprova amb 15  vots  a  favor  dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA, 7
      abstencions dels grups de CiU i 4 vots en contra del grup del PP.

      Punt  número  21.  Modificació  de  tarifes  del  servei  de  transport
      col.lectiu de viatgers de la ciutat de Lleida per a l'any 2004

      La Sra. Mínguez explica el dictamen de la Comissió. Lleida s'acull a la
      normativa   d'actualització   del   servei   de  transport  públic.  El
      percentatge  proposat  es  calcula  en  funció de l'increment real dels
      costos del  servei,  no  de l'IPC. El cost no repercuteix íntegrament a
      l'usuari,  ja  que  una  part  l'assumeix  l'Ajuntament  mitjançant  la
      subvenció  a  la  concessionària.  Explica la necessitat d'arrodonir el
      preu  de  les  tarifes,  seguint  els  criteris  fixats  en  les  bones
      pràctiques  d'arrodoniment  aconsellades;  també  en funció de criteris
      pràctics,  per  resoldre les dificultats que pot suposar la complexitat
      del pagament  exacte  per  als  ciutadans  quan la tarifa es fixa en un
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      import de  78  cèntims  (cinc  monedes)  o  amb  la devolució del canvi
      d'aquest  import;  això  suposaria  una  important  pèrdua  de  temps i
      dificultats per mantenir les freqüències òptimes. Anuncia que el proper
      any l'increment es farà sobre la tarifa sense arrodonir, per evitar que
      l'arrodoniment  suposi  un increment acumulatiu del preu. El passat any
      es va arrodonir  la  tarifa  a  la  baixa  pel  mateix motiu. No es vol
      perjudicar  l'usuari  habitual,  ben al contrari, es té en consideració
      totes les variables  per agilitar el servei al màxim. També esmenta que
      Lleida és la capital de Catalunya amb el preu del bitllet d'autobús més
      barat.

      El Sr.  Pané  felicita la Sra. Mínguez per la seva explicació. Creu que
      val la  pena remarcar que amb les targetes multiviatge el preu és força
      inferior i afavoreix els ciutadans que volen fer servir habitualment el
      transport públic.  També  esmenta  que el càlcul de futus increments es
      farà sobre la tarifa sense arrodoniments; l'estavi de temps no suposarà
      perjudicis futurs sobre els increments.

      El Sr.  Sàez  també agraeix les explicacions. Vol destacar el compromís
      de l'Equip  de Govern sobre els arrodoniments en l'aplicació de l'euro,
      funcionant a  partir de terme mitjà i no acumulant-se. El proper any és
      molt probable  que  el bitllet quedi congelat, si l'increment no supera
      la  fracció  superior.  L'increment  percentual total és inferior al de
      l'any passat. Es tracta d'aplicar l'increment de costos, i més quan les
      empreses concessionàries cada any actualitzen també la seva retribució;
      si no actualizem tarifes s'acumularia dèficit per part de l'Ajuntament.
      No s'incrementa la pressió fiscal, sinó una actualització de costos que
      cal veure  en  el context d'un transport subvencionat en un percentatge
      important per la pròpia corporació.

      El  Sr.  Tugues  explica  les  línies  que  van  orientar  la  política
      d'introducció de  l'euro,  de  manera que la incorporació dels preus en
      altres monedes  es  pogués fer de forma exacta, la qual cosa va suposar
      l'actual  varietat  de  bitllets  i  monedes;  critica  les  pràctiques
      d'arrodoniment  que suposen una puja de preus no justificada. Considera
      que  l'Administració  hauria  de  donar  exemple  i no aplicar aquestes
      pràctiques negatives.  En  aquest cas l'increment de cost és del 3,7% i
      l'increment  per  arrodoniment  és  d'un  altre  3,7%. No creu raonable
      l'argumentació de  disminuir  el  nombre de monedes en el canvi, ja que
      aquest suposat  problema  no  és  real  (únicament  canvia  el tipus de
      moneda). Els  usuaris  paguen  més sense tenir un millor servei; caldrà
      fer en una altra ocasió un debat a fons sobre la necessitat de millorar
      i  potenciar el transport públic (sistema tarifari integrat, millora de
      freqüències,   etc.).   Considera   excessiu  l'increment  de  tarifes,
      especialment per  l'arrodoniment  proposat,  i per això el seu vot serà
      contrari.

      El Sr.  Alonso  creu  que  no  és  correcta la crítica a l'increment de
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      tarifes amb  relació a la repercussió que pot tenir sobre l'incremen de
      l'IPC  a  Lleida:  aquest  increment  ve  motivat  per  les  polítiques
      econòmiques que s'apliquen a nivell de tot l'estat. També s'ha criticat
      l'arrodoniment a  l'alça  de  la tarifa de bitllet únic, sense tenir en
      consideració  que  el  passat  any  es  va  arrodonir  a  la  baixa  el
      multiviatge. El govern fomenta l'ús del transport públic i especialment
      el   de   l'usuari   habitual.  El  transport  públic  sempre  s'ha  de
      subvencionar,  peró  cal  buscar  que aquesta subvenció suposi el menor
      gravamen possible  per  als  ciutadans, i donar el millor servei que es
      pugui. Qualifica  el  servei  d'autobusos de molt correcte i diu que es
      continuarà  millorant.  Esmenta  els  casos de bitllet subvencionats de
      forma especial, com el de jubilats o estudiants. Lleida té el transport
      urbà més barat  de Catalunya, amb uns nivells adequats de cost per a la
      Paeria.  Esmenta que s'estan preparant diverses millores del servei que
      seran explicades  en  la  comissió  de seguiment; també comenta la gran
      renovació de  vehicles que es va produir amb motiu de la privatització.
      Si volem  un  millor  servei cal actualitzar les tarifes en funció dels
      costos.  Entenen  les  discrepàncies  dels  ciutadans però cal tenir en
      consideració que  si  es  volen millores cal actualitzar les tarifes de
      forma racional.

      En un segon  torn,  el  Sr. Pané recorda que el passat any es va fer un
      arrodoniment de  tarifes  a  la  baixa i que és força probable que així
      passi l'any  proper:  espera  que  en aquest cas el Sr. Tugues variï el
      discurs en sentit invers. Sobre les millores del servei, tothom hi està
      d'acord, i el  que cal és estudiar què és possible millorar i quins són
      els esforços  que  tots  (Administració  i ciutadans) haurem de fer per
      implementar-los.  Ja  estan previstes algunes millores de freqüències o
      modificació  de  línies,  de  forma immediata. Destaca la importància i
      l'esforç que  ha  suposat  la implantació de targetes multiviatge per a
      col.lectius, que  no han pujat mai al ritme del bitllet unitari. Demana
      el compromís de tohom per fer possible el pacte per a la mobilitat, que
      serà el gran instrument per fer una ciutat sostenible.

      El Sr.  Sàez  creu  que  l'arrodoniment  és  necessari,  a partir de la
      fracció de  2,5  cèntims  (a  l'alça  o  a  la baixa). Pregunta, al Sr.
      Tugues,  quina  seria la seva opinió   sobre l'arrodoniment si estigués
      al govern  i  si  realment  aplicaria  les  tarifes  sense cap tipus de
      corecció.  Cal  obtenir la màxima agilitat sense ser injustos. Pregunta
      també quin  serà  el  posicionament  del  grup de CiU el proper anys si
      l'arrodoniment és a la baixa.

      La Sra. Arnalot  diu  que el seu grup no està d'acord en l'aplicaicó de
      l'increment  màxim  autoritzat,  però  sí  que  està  d'acord a aplicar
      l'arrodoniment  corregit, per millorar la gestió del servei. Defensa el
      foment de  la  venda  de  targetes.  Per  aquests  motius  anuncia  que
      s'abstindrà de votar.
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      El Sr.  Tugues  insisteix  que l'arrodonment i l'aplicació de l'euro ha
      fomentat un increment injustificat i abusiu dels preus. No és el mateix
      cas que tractem,  però  l'Administració  ha de donar exemple. Preveu un
      vot positiu el proper any si l'arrodoniment és a la baixa; però això no
      justifica que  sigui raonable enguany proposar l'arrodoniment a l'alça,
      tal com fa el govern.

      El Sr.  Alonso  diu  que  ja  s'està  fomenant  la  venda de la targeta
      multiviatge  amb  l'increment  substancial  dels punts de venda. S'està
      treballant  en  la  línia  d'aconseguir  un sistema tarifari integrat i
      també  en  la  creació  d'un  sistema de transport interurbà (comarcal)
      lligat a la xarxa de transport (ferroviari i per carretera) de rodalia.
      La qualitat  del  servei  de transport urbà que es presta actualment és
      molt   elevada   i   els   ciutadans   l'han   avaluada   positivament.
      L'actualització   de  tarifes  és  necessària  i  respon  als  criteris
      objectius fixats per la Generalitat de Catalunya.

      Clou el debat el Sr. alcalde que ratifica els esforços del govern sobre
      el redisseny  del  servei  i  de  les rutes i que s'està treballant per
      aconseguir el pacte per la mobilitat a la ciutat.

      S'aprova amb 15  vots  a  favor  dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA, 4
      abstencions del grup del PP i 7 vots en contra del grup de CiU.

      Punt  número  22.  Recurs de reposició contra l'aprovació definitiva de
      l'E.D. de l'illa M4 del P6 del PP del marge esquerre del riu Sere

      La Sra.  Alòs  manifesta  que s'abstindran de votar, ja que no és clara
      l'explicació del motiu pel qual es va retirar en el darrer Ple i ara se
      sotmet a  votació  sense  cap modificació. S'ha dit que no hi havia cap
      problema i  no  és aquesta l'opinió d'algun dels afectats. Hi ha dubtes
      que voldrien analitzar més acuradament; el Pla parcial de Cappont té un
      abast  molt  important  i requerirà debats i pronunciaments posteriors.
      Per aquest motiu, s'abstindran de votar.

      La Sra. Camps  diu  que la Sra. Alòs no ha donat cap argument que pugui
      ser debatut.  L'expedient  es  va  retirar  per  comprovar que tots els
      afectats havien  rebut  la  informació correcta en el termini legal, ja
      que  no  hi  havia  cap  al.legació.  Aquest  expedient  fa  referència
      simplement a una part d'una illa, d'un polígon del Pla parcial, amb una
      afectació  en les mides provocades per les alineacions definitives. Amb
      l'altre afectat, ja  hi  ha  un  principi d'acord per resoldre aquestes
      afectacions.  Aquests  errors  d'alineacions  no  són  atribuïbles a la
      Paseria i  s'està  estudiant  aclarir  les  responsabilitats i l'origen
      d'aquestes errades.

      La Sra.  Alòs  diu  que  és  conscient  de l'abast de l'expedient, però
      continua repetint  que té dubtes sobre el seu contingut. Per això no hi
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      votaran en contra, però se n'abstindran.

      S'aprova amb 19  vots a favor dels grups del PSC, PP, ERC-EV i ICV-EA i
      7 abstencions del grup de CiU.

      Punt núm.  28.  Projecte  d'obres  de  perllongació de la xarxa d'aigua
      potable a diferents sectors de l'horta

      Intervé el  Sr.  Chico  que  manifesta  que  el seu grup està d'cord en
      aquesta proposta,  ja  que  fa molts anys que defensen la necessitat de
      portar l'aigua  potable a les partides de l'horta. Tot i això, quan van
      comprovar que  aquest  projecte  no  incloïa  totes  les partides de la
      ciutat, van  creure  necessari que constés que és imprescindible que la
      cobertura del servei arribi a totes i cadascuna d'aquestes partides. Hi
      votaran a  favor, però descontents, perquè aquest projecte no acabi amb
      un greuge, cosa que no és raonable a començament del segle XXI.

      La Sra. Marta Camps manifesta que té una percepció força diferent de la
      del  Sr.  Chico  sobre  aquesta  proposta.  Invertir  més d'1,3 milions
      d'euros  per  portar  l'aigua  potable  a  pràcticament tota l'horta de
      Lleida, quan  el cost per cada casa suposa gairebé un milió de pessetes
      i més  quan el cost és assumit íntegrament per la Paeria, sense aplicar
      contribucions  especials  ni  altres  gravàmens sobre els beneficiaris.
      L'esforç de  tota  la  ciutat  de Lleida és important. Únicament resten
      alguens cases  aïllades,  en  un  nombre força petit, i per a les quals
      s'estan  fent  els  corresponents  projectes.  Creu  que  aquest esforç
      econòmic important  és  una notícia molt bona i que s'està complint amb
      la prioritat  del  govern  de poder aconseguir que tots els veïns de la
      ciutat tinguin  aigua potable. Es dota d'aigua 370 masies; la resta, un
      petit  nombre  que  estan més allunyades de les conduccions principals,
      s'aniran dotant gradualment.

      El Sr. Chico  reitera  que  el projecte és bo. També reitera que li dol
      que encara quedin algunes cases sense aigua, perquè encara que estiguin
      aïllades paguen els seus tributs. Creu que la dotació d'aigua potable a
      tota l'horta  ja fa  anys  que  havia d'estar feta. Cal arribar a totes
      les zones de l'horta sense excepcions.

      El Sr. alcalde comparteix amb el Sr. Chico la preocupació per l'horta i
      una prova d'això és  el  projecte que ara es presenta, amb un important
      pressupost d'inversions i  de despesa corrent per part de l'Ajuntament.
      Governar és harmonitzar allò que és desitjable amb allò que és possible
      i creu que  la  voluntat d'actuació a l'horta està demostrada clarament
      amb aquesta proposta.

      S'aprova per unanimitat.

      Moció del  grup de CiU sobre la retirada de l'antena ubicada actualment
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      al monument de la Suda

      La Sra. Alòs justifica  l'transaccional  feta amb el Sr. Alonso, ja que
      es demostra una bona voluntat amb l'objectiu d'aconseguir el compliment
      de la Llei de patrimoni.  Espera  que  ben aviat la Suda es pugui veure
      lliure de qualsevol obstacle visual.

      El Sr. Alonso explica la transacció proposada, ja que inicialment es va
      informar que  aquesta  antena  pertanyia  a  la Guàrdia Urbana, però en
      realitat  els usuaris eren diferents cossos de seguretat i institucions
      públiques de  la  ciutat. Cal respectar la Llei de patrimoni i per això
      es requerirà  els usuaris perquè amb la major rapidesa possible busquin
      altres alternatives  per poder traslladar aquesta atena. Si això no fes
      efecte, actuaria l'Ajuntament.

      S'aprova per unanimitat.

      Pregunta del Grup Municipal de CiU

      La Sra. Tarruella formula la pregunta següent:

      El seu  grup  ha  copsat durant dies la preocupació creixent dels veïns
      del carrer  d'Alfred Perenya, per la proliferació de bars musicals (13)
      i per  la  inseguretat  ciutdana que estan patint (baralles i consum de
      begudes al  carrer,  sorolls,  etc.)  durant quatre dies a la setmana i
      fins passades  les  quatre  de  la matinada. L'associació de veïns s'ha
      queixat  reiteradament,  han  presentat  denúncies (que  explica) i han
      demanat una entrevista amb el regidor de Seguretat Ciutadana. Els veïns
      es consideren desemparats i sols davant auest problema que pateixen des
      de fa més  de dos anys i que s'agreuja progressivament. Per això, i com
      sigui que  no  s'ha  fet  aquest  mes  comissió  informativa de Serveis
      Generals, pregunten:

      1. Quantes inspeccions  s'han  fet al bar Corazón Latino (abans Estudio
      54) situat al carrer Alfred Perenya, 51, atès que aquest bar està obert
      des de l'any 1999 i que  durant l'any 2003 s'han hagut de fer més de 23
      denúncies a l'Ajuntament abans que es fes una inspecció.

      2. Quantes  inspeccions  s'han  fet  al  pub  Décadas, situat al carrer
      Alfred Perenya  71,  ja  que hi ha més de 200 signatures recollides per
      diverses denúncies dels veïns.

      3. Si  s'ha  comprovat  que els aparells amb els quals s'estan fent els
      amidaments de sorolls estan en les condicions adequades.

      4. Si  el  regidor  de  Seguretat  Ciutadana pot determinar d'una forma
      clara i  precisa  les activitats que duen a terme els 13 bars d'aquesta
      zona, sobretot si les modificacions de titularitat i canvis d'activitat

                                           -29-



      estan al  dia  i  si  tots  els  locals  tenen  la corresponent pòlissa
      d'assegurança.

      El Sr, alcalde  dóna  la  paraula al Sr. Alonso, tot fent esment que la
      precisió de  les  preguntes formulades i la qualitat de "pregunta oral"
      de  la  seva  formulació, potser farà necessària una resposta posterior
      més detallada.

      El Sr.  Alonso  explica  que disposa de la informació necessària i que,
      per això,  repondrà  directament.  Justifica  que no es va fer comissió
      informativa de  Serveis  Generals  perquè  no  hi  havia  cap  tema per
      dictaminar i  no  va creure oportú convocar-la sense cap punt a l'ordre
      del dia; el  proper  mes  es  convocarà i es debatrà aquest tema, si es
      considera que  s'ha  de  fer.  Els bars de la zona d'Alfred Perenya per
      norma general estan tots legalitzats i tenen els permisos necessais que
      estableix  la  legislació  actual en matèria de concessió de llicències
      mediambientals. Els  mitjans de comunicació ja es van fer ressò ahir de
      dos decrets  recents  (inclosos  en la llista d'avui) en què s'ordenava
      precintar el  pub  Décades i  un altre de precintar un equip de música.
      Sobre el local  Corazón  Latino,  s'han fet dos expedients sancionadors
      per l'horari, un altre per trencar el precinte de l'equip de música, un
      altre per incomplir  la resolució, els diversos precintaments del local
      i de la música, etc.  Hi  ha  una  actuació de vigilància i control del
      funcionament d'aquest local  molt intensa. Quant al conjunt dels locals
      de la zona, l'Ajuntament ha fet un total de 48 actuacions de vigilància
      i control (i  les  detalla). Amb aquestes actuacions s'està atenent els
      requeriments dels veïns  de  la  zona  i s'està intentant disminuir les
      molèsties que causa l'acumulació  de locals d'oci en aquesta zona de la
      ciutat. Es continuarà en aquesta mateixa línia de vigilància i control.
      Recorda que la vigilància  dels locals públics, a més de correspondre a
      l'Ajuntament,  també   correspon   de  forma  especial  al  Departament
      d'Interior de la Generalitat de Catalunya.

      La Sra.  Tarruella no  entén  el perquè de la reiteració de les queixes
      dels veïsn amb relació a  les  actuacions de les quals ha parlat el Sr.
      Alonso. Li demana que escolti els veïns i expliqui aquestes actuacions.
      Pregunta perquè no es  fa  un  seguiment  més especial i un control més
      intens dels locals on  hi ha reiterades denúncies i sancions. Demana un
      seguiment  intensiu que  doni  resposta  a  les  queixes  reiterades  i
      justificades dels veïns.

      El Sr.  Alonso  creu  que  prop de cinquanta actuacions no es fan sense
      motiu sinó  perquè ja fa temps que s'han fet els pertinents contactes i
      reunions amb  els  veïns.  Hi  ha  una  gran  preocupació  per  part de
      l'Ajuntament per  intentar  fer complir la llei als locals d'oci. Però,
      les   actuacions  disciplinàries  han  de  complir  escrupulosament  la
      normativa i la  llei  i  això  és el que s'està fent. La Guàrdia Urbana
      actua sempre  que hi ha una queixa dels veïns i són aquestes actuacions
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      les que després motiven els expedinets sancionadors.

      El Sr. alcalde manifestar estar convençut que la Guàrdia urbana seguirà
      vetllant pel compliment de les ordenances de la via pública tal com han
      anat fent durant aquests temps.

      Abans de  finalitzar  el  Ple,  vol  felicitar  en  nom  propi  i de la
      corporació, el Sr.  Antoni  Llevot pel seu nomenament com a delegat del
      Departament  de  Cultura  de  la  Generalitat  de  Catalunya.  Li  dóna
      l'enhorabona i li desitja molts èxtis.

      L'alcalde aixeca la sessió,  de  la  qual,  com a secretari , estenc
      aquesta acta.

      El secretari                                    Vist i plau
                                                      L'alcalde
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